

# Bestyrelsesmøde d. 6/2 2017

Fremmødte: Jan, Christian, Maria, Heidi

Afbud: Lars, Nick, Kim

## Regnskab

- Betaling af kontingent: alle udestående er betalt
- Det ser ud til at der er betalt mere i 2016 end der burges med i 2017 dette skyldes at der er nogle udestående fra 2015 der er kommet ind i 2016.
- Penge fra byggefirmaer til arbejdsdag er ikke kommet ind da vi ikke har sendt dem en regning. Alle tre byggefirmaer (huskompaniet, komforthuse og eurodan) gav i sin tid tilsagn til at betale 3000 kr. Jan har hhv. mail og telefonisk aftale med firmaerne. **Christian** laver og sender en regning til firmaerne
- **Kim**: indhent fornyet tilbud på vedligeholdelse af grønne områder inden 20/2 2017 med underskrift og dato (sendes til christiannordborg@msn.com)
- **Kim**: indhenter tilbud og specifikation på vedligehold af grønne områder fra det firma som kommunen entrerer med pt inden 20/2 2017 med underskrift og dato (sendes til christiannordborg@msn.com)
- **Kim**: indhent opdateret tilbud på snerydning inden d. 20/2 2017 med underskrift og dato (sendes til christiannordborg@msn.com)
- Uforudsete udgifter: oprydningsdag, forplejning til generalforsamling 2016 (Kim). Der mangler stadig afregning – **Jan, Kim og Nick** skal sende Christian deres kontooplysninger
- Regnskabet er godkendt af bestyrelsen – **Christian** sender det til revisor til godkendelse

## Diverse

- **Maria** skriver til PL vedr. hjælp til kasserens opgaver. Det er stadig kasserens rolle at holde regnskabet, men så meget som muligt skulle købes hjælp til (se liste herunder – **efterfølgende orientering**)
  - o opkræve og rykke på medlemskontingent
  - o vedligeholde medlemskartoteker og udskrive sorterede medlemslister
  - o informere om adresseændringer
  - o udskrive labels
  - o udskrive massebreve med individuelle adresser
  - o adressere, kuvertere og frankere forsendelser
  - o andre opgaver efter ønske
- **Jan** snakker med dem der står for vejbelysning. Vi ønsker at alle gadelygter skal være tændt hele tiden. Kommunikationen kører, men det går langsomt
- **Lars**: undersøg om der er sket snerydning – hvem og hvor meget
- PL medlemsliste skal vi selv sørge for at få opdateret
- **Nick** undersøger om domænekontering kan flyttes til betalingservice til en konto frem for at være personophængt
- Bestyrelsen vedtager at PL skal styre kasserens rolle – indkrævning af kontingent osv. **Maria** kontakter PL og sætter det i gang. Christian tilføjer det til regnskabet.

Forslag til generalforsamling - Bestyrelsen vil undersøge hvad det koster at

- beplante støjvolden således at det bliver vedligeholdes frit og pænt.
- Sikre underlaget på grusstier fx asfalt eller andet
- Sætte bordebenkesæt og mål rundt i området
- Grønning i midten af området – gøres attraktiv med frugttræer og defineret rum til ophold

Få havearkitekt til at give tilbud

**Heidi** beskriver vision og sender rundt

**Christian** hjælper i processen med at finde leverandører og indhente tilbud.

Spørgsmål fra medlemmer

Kim svare på spørgsmål vedr. vedligehold af grønne områder og snerydning

Kasseren svare på spørgsmål vedr. økonomi og kontingent

Næste møde: forberedelse til generalforsamling (der er desuden behov om en snak om hvem der varetager hvilke arbejdsopgaverne (alle) og hvordan vi gør tingene bedst muligt – kan komme på et efterfølgende møde)

Næste møde: 7/3 2017 kl 19.30 hos Maria